
Ter attentie van de heer Jan Spooren, gouverneur van de provincie Vlaams-Brabant 
 

Betreft: verslag van de gemeenteraad van Kraainem van 29 september 2020.  

 

1. 

De gemeenteraad van Kraainem van 29 september 2020 werd in opdracht van de gouverneur 

bijgewoond door Peggy De Winter, adjunct van de directeur. De zitting wordt pas officieel geopend 

om 19.19 uur en gesloten om 22.29 uur (online vergadering). 

 

2. 

Alle agendapunten werden ingeleid, besproken en gestemd in het Nederlands.  

 

3. 

Vooraleer de voorzitter de gemeenteraad officieel opent, zijn er opmerkingen van een aantal 

raadsleden omdat de gemeenteraad via livestream te volgen is op de gemeentelijke website. Ze 

vragen zich af wie dat beslist heeft. Ze hebben er problemen mee dat nu niet alleen de inwoners 

van Kraainem de gemeenteraad kunnen volgen maar in principe de ganse wereld. Een 

gemeenteraadslid wil niet dat eender wie in zijn woonkamer kan mee kijken en zet zijn video uit. 

Een ander raadslid deelt mee dat hij een andere achtergrond kan instellen, maar hij weigert zijn 

video nog aan te zetten.  

De voorzitter deelt mee dat een gemeenteraad nu eenmaal openbaar moet zijn en verwijst naar 

het DLB. De AD deelt ook mee dat er sinds 1 september nieuwe richtlijnen zijn vanuit ABB, nl. als 

de gemeenteraad niet fysiek kan doorgaan, dat deze dan moet gelivestreamd worden. De 

voorzitter wijst de raadsleden er ook nog op dat de chat enkel gebruikt mag worden om het 

woord te vragen. Tijdens vorige digitale vergaderingen werden daar soms harde woorden gebruikt. 

Hij maakt de raadsleden erop attent dat nu iedereen deze chatsessies kan meevolgen. 

 

De voorzitter opent vervolgens de gemeenteraad om 19.19 uur. 

 

4. 

Op 28 augustus 2020 was er een gemeenteraad bij hoogdringendheid met 1 agendapunt. De 

spoedeisendheid werd toen echter niet aanvaard door de gemeenteraad. Tijdens de gemeenteraad 

van vandaag moet de gemeenteraad de notulen goedkeuren van de gemeenteraad van 28 

augustus. 

De voorzitter meent echter dat er geen notulen moeten goedgekeurd worden omdat de 

gemeenteraad heeft beslist om het betreffende punt niet te behandelen. Ook de burgemeester 

heeft hierover dezelfde mening. 

De AD verduidelijkt dat er wel degelijk een gemeenteraad heeft plaatsgevonden. De gemeenteraad 

heeft immers beslist om het punt niet te behandelen. De notulen van deze gemeenteraad moeten 

dan ook ter stemming voorgelegd worden. De gemeenteraad keurt echter deze notulen niet goed 

( 4 ja, 10 neen, 8 onthoudingen). 

 

5. 

Het 6de agendapunt betreft de bekrachtiging door de gemeenteraad van het burgemeesterbesluit 

om deze gemeenteraad digitaal te laten doorgaan. De burgemeester deelt mee dat de raadszaal te 

klein is voor 23 raadsleden, de AD, de vertegenwoordiger van de gouverneur en het publiek. Een 

veilige afstand kan dan niet gegarandeerd worden tussen de aanwezigen. 

Gemeenteraadslid Van Herck deelt mee dat de raadszaal wel degelijk groot genoeg is om de 

gemeenteraad fysiek te laten doorgaan. Het publiek kan volgen via live stream. 



Mevrouw de Foestraets deelt mee dat in veel andere gemeentes de gemeenteraad wel terug fysiek 

doorgaat. Ze betreurt dat raadsleden nu niet aanwezig kunnen zijn wegens technische problemen. 

Dat kan vermeden worden door terug fysiek te vergaderen.  

De burgemeester deelt mee dat de grootte van de raadszaal op zich misschien geen probleem 

vormt, maar hij wil niet de verantwoordelijkheid dragen voor een stijgend aantal besmettingen. 

De voorzitter deelt nog mee dat live streamen ook veel moeilijker is vanuit een grote zaal dan 

vanuit de woonkamer. Hij meent ook dat raadsleden een voorbeeldfunctie hebben en fysiek 

vergaderen vormt op dit moment volgens hem een risico. Fysiek vergaderen zou dan ook een 

slecht signaal zijn naar de burgers toe. 

Uiteindelijk bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeesterbesluit. Enkel de meerderheid stemt ja 

(12), de oppositie stemt tegen (11). 

 

6. 

Tijdens de vragenronde kaart de heer Van Herck aan dat de laatste tijd  de faciliteiten niet meer 

worden gerespecteerd. Hij haalt o.a. de website van Fluvius aan. Deze moet voor de mensen van 

de faciliteitengemeentes in het Frans voorzien worden. Hij vraagt wat de burgemeester daaraan 

zal doen. De burgemeester geeft toe dat dat een pijnpunt is. Hij begrijpt ook niet dat Eandis 

vroeger zijn website wel in het Frans kon aanbieden en dat Fluvius dat nu niet kan doen. Fluvius 

weet nochtans dat ze dat wel moeten doen. De burgemeester heeft hiervoor al verschillende 

brieven gestuurd naar Fluvius. Mevrouw Caprasse vraagt of er geen klacht kan ingediend worden 

samen met de 5 andere randgemeenten. De burgemeester wil een klachtenprocedure vermijden. 

Hij komt binnenkort samen met de 5 andere burgemeesters van de randgemeenten en zal dit dan 

zeker bespreken. 

 

7. 

Een raadslid vraagt nog het verschil tussen een bar en een restaurant. Kraainem heeft immers op 

vraag van de gouverneur van Vlaams-Brabant beslist om aan de cafés in Kraainem ook een 

verplicht sluitingsuur op te leggen van 23 uur in navolging van de beslissing in Brussel. Kraainem 

heeft immers een grote gemeenschappelijke grens met het Brussels hoofdstedelijk gewest. De 

burgemeester wil vermijden dat er mensen van Brussel naar Kraainem afzakken na 23 uur. De 

coronaploeg in Kraainem zal morgen bespreken welke zaken onder de definitie vallen van een café 

en welke gelegenheden eventueel toch langer kunnen open blijven. 

 

Peggy De Winter 

29 september 2020 

 

 


